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nr. 332
van JORIS POSCHET
datum: 12 maart 2019

aan PHILIPPE MUYTERS
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

Bovenlokale sportinfrastructuur  -  Brussel

Dit betreft een opvolgingsvraag van schriftelijke vraag nr. 305 van 14 februari 2018 en 
nr 67 van 23 oktober 2015 over de bovenlokale sportinfrastructuur in Brussel. 

Om een duidelijk overzicht te hebben van de bestaande sportinfrastructuur in het 
Brusselse Hoofdstedelijke Gewest is er nood aan een kadaster. In zijn antwoord op mijn 
vraag nr. 305 van 14 februari 2018 stelde de minister dat “de opmaak van een 
sportkadaster voor het Brussels Hoofdstedelijk Gewest zal gebeuren door 
perspective.brussels, het Brussels Planningsbureau. Sport Vlaanderen en 
perspective.brussels zullen de nodige contacten onderhouden zodat de databanken op 
elkaar kunnen afgestemd worden en de uitwisseling van gegevens vlot kan verlopen.”

Hierover vermeldde de minister in de beleidsbrief 2018-2019 ook nog: “We volgen ook 
het databankproject van het Brussels Gewest op, zodat datauitwisseling mogelijk is.”

Gezien het belang van meer en moderne bovenlokale sportinfrastructuur in Vlaanderen 
en Brussel, en gezien de noodzaak aan een databank of ‘sportkadaster’, heb ik volgende 
vragen.

1. Hoe verlopen de contacten tussen Sport Vlaanderen en perspective.brussels? 

2. Wanneer zou de databank van sportinfrastructuur opgeleverd worden? Wat is de 
inbreng van Sport Vlaanderen in dezen?

3. Kan de minister een vergelijking geven van de investeringen in sportinfrastructuur 
van de Vlaamse Gemeenschap tussen het Brusselse Hoofdstedelijke Gewest, 
Antwerpen en Gent van 2010 tot 2018 en dit per jaar.



PHILIPPE MUYTERS
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

ANTWOORD 
op schriftelijke vraag nr. 332 van 12 maart 2019
van JORIS POSCHET 

1. De contacten tussen Sport Vlaanderen en Perspective Brussels verlopen vlot. In 2018 
zijn er verschillende contacten geweest waarbij de doelstellingen rond de nieuwe 
databank van Perspective Brussels in een stuurgroep met meerdere partners zijn 
afgetoetst. Hieruit bleek dat er naast de nood aan een databank met louter 
infrastructuurgegevens, ook nood is aan een databank met clubgerelateerde 
informatie en informatie over activiteiten. Een aantal zaken waaronder de onderlinge 
communicatie tussen de databanken dient nog te worden uitgeklaard.

2. Tot nu toe werd Sport Vlaanderen enkel betrokken in de voorbereidende 
vergaderingen, waarin Sport Vlaanderen zijn kennis deelde. In de fase die nu aanvangt 
is de VGC vertegenwoordigd in de stuurgroep. Uit de laatste informatie die we via 
Brussels Perspective ontvingen, zou de databank tegen het einde van 2019 opgeleverd 
worden.

3. In onderstaande tabel vindt u een vergelijking van de vastgelegde middelen voor 
sportinfrastructuur (exclusief topsportinvesteringen en investeringen in de eigen SV 
centra) voor het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, Antwerpen en Gent voor de periode 
2012-2018.

Brussels 
Hoofdstedelijk 

Gewest
Antwerpen Gent

2012 40 010,00 € 60 000,00 € 60 000,00 €
2013 57 532,70 € 5 380 000,00 € 3 980 478,10 €
2014 0 € 0 € 0 €
2015 0 € 267 440,00 € 0 €
2016 29 266,00 € 403 597,00 € 119 234,81 €
2017 1 075 625,00 € 0 € 2 618 961,00 €
2018 0 € 2 307 005,00 € 698 368,00 €

Totaal 1 202 433,70  € 3 368 042,00 € 7 477 041,91  €


